
Beste ouders/verzorgers tuindorpschool 

 

 

De gemeenteraad groep 8 

 

 

Groep 8 van de Tuindorpschool heeft een brief gestuurd naar de gemeente. Een 

paar groepjes uit groep 8 maakten een brief. Toen werd democratisch beslist welke 

brief van welk groepje naar de gemeente ging. 

 

We hebben een brief gestuurd, omdat het sportveld bij onze school heel slecht is. 

De gemeente heeft groep 8 gevraagd of ze bij de raadsvergadering wilden zijn. Daar 

hebben Sander en Silke hun verhaal gedaan aan de raadsleden en de burgemeester 

van gemeente Weststellingwerf. 

 

De gemeente kan niet beloven dat er kunstgras komt, maar er wordt in ieder geval 

wat aan het veld gedaan. 

 

Het was erg leuk om naar de gemeenteraad te gaan, omdat we echt graag wat aan 

het veldje willen doen. 

 

Omroep Fryslan 

 

Dinsdag 1 februari kwam omroep Fryslan bij ons op school.  

Ze kwamen voor het slechte voetbal veldje naast school.  

2 kinderen uit groep 8 werden geïnterviewd. Dit interview heeft ook in de krant 

gestaan. 

 
 

We zijn al een aantal jaren bezig met het veldje op te knappen. 

De gemeente heeft geprobeerd om het opnieuw in te zaaien. 

Maar het gras kreeg geen kans om te groeien.  



 

Wij zouden graag een beter voetbal veld willen, omdat we er vaak voetballen 

en in de zomer gymmen.  

Kort samengevat, we zouden graag een nieuw veldje willen en dan het liefst 

kunstgras waar we op kunnen voetballen. 

 

Met vriendelijke groet groep 8 Tuindorp. 

 

https://omropfryslan.bbvms.com/view/omropfryslan_video/4580267.html 

Vanaf 09.35 is het item van groep 8. 

https://omropfryslan.bbvms.com/view/omropfryslan_video/4580267.html

